
Samfundsmøte
17. Mai 2023 kl. 19
Festmøte: 17. mai
Dagsorden
1. Møtet er satt

Møtet er satt kl. 19.00

2. Stars and stribes ved Strindens Promenade Orchester

3. Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjennes ved akklamasjon.

4. Styret informerer
Følgende disiplinærvedtak protokollføres:

“Styret har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra
Studentersamfundets område og virke. Straffen gjelder til og med
25.05.2023. Dette for brudd på husorden og ferdsel som har medført fare
for egen og andres sikkerhet. Det er skjerpende at medlemmet innehar et
tillitsverv. Dommen er gjeldende fra 11.05.2023.”

“Rådet har vedtatt å idømme et medlem utestengelse fra
Studentersamfundets område og virke. Straffen gjelder til og med
25.05.2023. Dette for brudd på husorden og ferdsel som har medført fare
for egen og andres sikkerhet, samt for Studentersamfundets tekniske
utstyr. Det er skjerpende at medlemmet innehar et tillitsverv. Dommen er
gjeldende fra 16.05.2023.”

Vi har hatt generalforsamling her på Samfundet. Der ble det valgt inn nye
medlemmer til Finansstyret og Livsvarige medlemmer. I tillegg ble det stemt
gjennom en lovendring av valgsystemet på Samfundet.

Utover dette har styret intet å melde.



5. Åpen talerstol
5.1 Øystein: Tusen takk til Styret for samarbeidet i året som har vært. På vegne av
Velferdstinget i Trondheim, Gjøvik og Ålesund.

5.2 Ferdinand: Takk til Styret! Noe av det kule de har vært med på det siste året er
demonstrasjonen mot skolepenger for internasjonale studenter. Vi må fortsette å
kjempe for dette!

5.3 Jonas Strøm Scheie: Jeg har sittet på twitter og lest mye. I biblioteker i dag
settes det ut nynazistiske bøker som ikke blir solgt. Disse burde brennes!

5.4 Marcus Grand: Gratulerer med dagen! Jeg skal hilse fra Propheten som ikke
kunne være her i dag. Jeg skal være litt møteplager, og trekke frem ting som har
skjedd i året som har gått.

- Styret har endelig knekt koden for hvordan få flere folk på Samfundsmøter
- Vi fant en effektiv måte å vaske hybelgangene på.
- Dag Herrem har gått av som leder av FS, han fikk en kort karriere som

konspirasjonsteoretiker.

5.5 Andres: Gratulerer med dagen! I dag feirer vi frigjøringen av Norge. Jeg
kommer fra Færøyene, vi er fortsatt underlagt Danmark. Håper vi blir frigjort.

5.6 251 Abel: Strindens fyller 60 år! Vi ble stiftet da vi ikke lenger fikk gå i
barnetoget. I dag har vi gått i barnetoget flere ganger.

5.7 Truls Carlson: I dag går styret av og på, men det gjør også SDK. SDK 23/24
presenteres.

5.8 Jonas Strøm Scheie: Boken heter “Dere skal ikke erstatte oss”

5.9 ARK er 100 år! Klapp for ARK!

5.10 Hanne: Jeg vil ha flere kvinner på talerstolen! Takk til MG, Monica, Trondheim
og Samfundet. Jeg skal flytte fra byen. Det er deilig å stå her, fler burde gå opp.
Gratulerer med dagen!

5.11 Gaël Peebles: Takk til påtroppende styre som bar talerstolen opp hit. Den er
tung.

6. Kunstnerisk ved Studentersamfundet Symfoniorchester
Det skåles for Gavin David Lee som dirigent.



7. Kunstnerisk ved Trondhjems Kvinnelige
Studentersangforening

8. Allsang: “Ja vi elsker!”

9. Festtale ved Snorre Valen
Storsalen godkjenner å flytte kunstnerisk ved TSS fra punkt 11. til punkt 10. ved
akklamasjon.

10. Kunstnerisk innslag ved Trondhjems Studentersangforening

11. ISFiT informerer
I februar ble Den internasjonale studentfestivalen i Trondheim arrangert med
temaet: polarisering. I fast tradisjon på Samfundet så får vi en oppsummering fra
festivalen som har blitt arrangert det siste året ved Åse Håtveit.

Aftermovien til ISFiT-23 vises.
.

12. Pause
Det serveres kake :)

13. Kunstnerisk innslag ved Snaustrinda

14. Kunstnerisk innslag ved SIT

15. Allsang: “Nu klinger” med Strindens Promenade Orchester

16. Takk til de frivillige
Gjengsfene på Samfundet presenterer seg selv og mottar en takk for arbeidet
som er lagt ned det siste året.

17. Utdeling av livsvarige medlemskap
Livsvarig medlemskap er noe som blir tildelt et medlem som har gjort en særskilt
innsats for Studentersamfundet. Det er noen som har gjort en innsats som går
utover det som forventer av dem og som har stor betydning for Samfundet som
organisasjon. I år har vi tildelt 6 mennesker livsvarig medlemskap og de skal nå få
sin utmerking med begrunnelse og mulighet til å si noen korte ord.

Følgende medlemmer er tildelt livsvarig medlemskap:
- Mathilde Breda Enkerud
- Ingvild Oxaas Wie
- Håkon Eide
- Max Meinich
- Elisabeth Nesttun Øyen
- Bent Heier Johansen



18.Maktovertakelse
Astri Elgethun overtar som leder sammen med sitt styre:

- Politisk nestleder: Liva Rindom Tofte
- Organisatorisk nestleder: Nikolaus Wieland
- Kommunikasjon- og relasjonsansvarlig: Anna Vindenes
- Huskoordinator: Sebastian Småland
- Samfundsmøte-ansvarlig: Katja Brødholt
- Debattansvarlig: Truls Carlson
- Internarrangementsansvarlig: Inga Diserud
- PR- Ansvarlig: Lan La

19. Kunstnerisk innslag ved Knauskoret

20.Eventuelt
20.1 Håkon Eide: Glemte å takke to personer i sin tidligere tale, ønsker å takke
Magnus Bjerke og Tor Inge Nesbø Urke.

20.2 Øystein Fruseth Christiansen: Mener at Magnus Bjerke burde opp for å holde
tale etterpå. På vegne av Velferdstinget, takker Una og Styret 22/23, gleder seg
masse til videre samarbeid med Styret 23/24.

20.3 Næjla Kappfjell: Mener at året i styret 22/23 var det beste i hans liv, ønsker
nye styret lykke til.

20.4 Sveinung: På vegne av Rådet, gratulerer med dagen, takker for samarbeid
med styret 22/23 og gleder seg til samarbeid med styret 23/24

20.5 Jenny: Kom på promenadekonserten

20.6 Theo: Fikk ikke kake, kan nu klinger bedre enn ja vi elsker

20.7 Åsmund: Skryt til kunstneriske, nye livsvarige medlemmer og gamle styret,
gratulerer til nye styret. Frivillige burde være stolt av det de klarer å oppnå. Var i
samme gruppe som Inga Diserud på Katta VGS. Skål

20.8 Torstein: Takker Una og Styret 22/23, Lykke til Astri og Nye styret. Håper alle
har registrert seg til kommunevalg og stemmer.

20.9 Mia: Gratulerer med dagen, Takk avtroppende styret, lykke til til påtroppende
styret

20.10 Markus: Ønsker å benke Kevin Kristiansen til livsvarig medlem.

20.11 VK yngstebarn: Gratulerer nye styret, takker gamle styret, gratulerer med
dagen.



20.12 Simen: Takker gamle styret, gleder seg til godt samarbeid med nye styret

20.13 Hammerlauget: Takker avtroppende styret og ønsker dem velkommen i
deres rekker, ønsker nye styret lykke til og gratulerer. Er uenige om de ønsker å
nominere Mathias Røland og Torjus Eckoff til livsvarig medlem. På vegne av
Gullklubben takker de også Una og Jonas, og ønsker Astri Lykke til

20.14 Bor: Hammerlauget burde ikke snakke når andre er på talerstolen. På vegne
av FS, takk til Una, gleder seg til å samarbeide med Astri og hennes styre.
Gratulerer med dagen!

20.15 Isfit-25: Gratulerer med dagen, Åse fra isfit-23 takker styret 22/23 for
samarbeidet, gleder seg til å bli kjent med og jobbe med nye styret.

20.16 Ferdinand Marenburg: Takker styret 22/23, ønsker styret 23/24 lykke til. Sier
farvel til Samfundet, takker det for utallige timer og opplevelser.

20.17 Verdeberg(?) + Helena: Gratulerer med dagen, takker de som ser på
streamen og opptak av den, skryter av nykullet i VK som har stått for
produksjonen

20.18 Vegard Frøseth Fenes: Gir en stor takk til avtroppende styret, ser frem til
samarbeid med nye styret, gratulerer med dagen.

20.19 Øyvind: Kaller seg selv en skjeggete Troy Bolton, lenge leve frivilligheten,
ønsker at man holder på glød, passion og engasjement, gratulerer med dagen

20.20 Mathilde + Darja: Takker SDK og Darja for innsatsen det siste året, ønsker nye
SDK masse lykke til

20.21 Kasper: Takker FK sitt yngstekull for produksjon, informerer om at kald taco
finnes på spotify.

20.22 Jonas: Oppfordrer folk til å gå opp på talerstolen oftere, takker Snorre Valen
for fantastisk festtale, takker fattern for at han er tilstede

20.23 Anders: Gratulerer på vegne av MG Layout til Astri Elgethun og hennes styre

20.24 Raine Nilsen: Hvorfor er det så få her i dag? Hvorfor har vi plastgass? Ønsker
at man verdsetter tiden på huset, mulighetene man får, det er unikt og det former
det man får til etterpå, gratulerer avtroppende styret, ønsker nye styret lykke til og
gratulerer med dagen

20.25 Mathias + Edgar: Stolte av Inga og Katkja som er i styret, gratulerer nye
styret, edgar sover vegg i vegg med Inga, gleder seg til å se hva hun finner på,
gleder seg til å se nye styret håndttere andre studenthus på s-helg, creds også til
Truls



20.26 Kristoffer: Interessekonflikten hans er ferdig, som medlem av FS: ønsker nye
styret lykke til. Inviterer resten av styret 22/23 opp

20.27 Styret 22/23: Ønsker styret 23/24 masse lykke til, har troen på dem, gleder
seg til å se hva de får til og gratulerer

20.28 Silje: Skuffet over Samboer Håkon som ikke fridde på talerstolen, han får
sove på sofaen i natt, gratulerer med dagen

20.29 Håkon: Hvilket samfunn lever vi i der mannen må fri?

20.30 Andreas: Det er få i salen fordi det har vært 22 personer som har vært på
talerstolen som har sagt det samme, send det heller på messenger, vil hjem og
sove

21. Kritikk av møtet
21.1 Eirik Sande: Kritikk av plastkopper, kritikk til skjenking av 0.4 øl.

21.2 Morten: Kritikk til folk som snakker når kunstneriske står på scenen

21.3 Anders: Glass med 0.4 rommer 0,5l dahls

21.4 Gael: Kunstneriske burde også være stille når de står bakpå, særlig kor

21.5 Jørgen: Kritikk til folk som klapper midt i sangen som om den er feridg

21.6 Raine Nilsen: Hvorfor har vi plast, vil ha styrevedtak på glass-glass

21.7 Theo: Koppene pantes, ikke knus dem, kan ikke alle være venner? Har en ring
om noen vil fri

21.8 Tormod: 0,4 kopper serveres v. flasker, ser penere ut

21.9 Sebastian: Tilbyr Reine et glass-glass med øl

22.Møtet er hevet
Alle som har bidratt til festmøtet takkes. Alle frivillige på Samfundet takkes for sin
innsats. Nye livsvarige medlemmer gratuleres.

Møtet er hevet kl. 23:11



_________________________ _________________________

Møteleder Referent
UNA ONSRUD ANNIKA B. V. Taule

_________________________ _________________________

Møteleder Referent
ASTRI ELGETHUN NIKOLAUSWIELAND


